
 

PASJE NASZYCH UCZNIÓW                                                      
Wywiad z Wiktorem Woldańskim 

uczniem klasy czwartej, miłośnikiem piłki nożnej. 
 

 
- Od kiedy zacząłeś  interesować się piłką nożną i jak 

zaczęła się Twoja przygoda z tym sportem? 
 

- Piłką nożną interesuję się od wczesnego dzieciństwa. 

Jak miałem trzy latka grałem w piłkę z tatą. 

Kiedy miałem 5 lat, rodzice zapisali mnie na treningi 

w Pleszewie. 

Po roku trenowania w Pleszewie osiągnęliśmy wielki 

sukces. Wygraliśmy Turniej Mikołajkowy w Poznaniu. 

Na krótko trenowałem również w Choczu, kiedy 

utworzyła się Akademia Piłkarska Reissa. 

Obecnie od trzech lat trenuję w Jarocinie. 
 

- Co Cię zafascynowało, masz swojego idola, którym 

się inspirujesz? 
 

-Nie mam jednego idola, wzoruję się na wielu piłkarzach. 

Jednak gdybym miał wybrać jednego piłkarza, to 

wybrałbym Messiego. 
 

- Jak nazywa się klub, do którego obecnie należysz, 

kto jest trenerem? 
  
- Mój klub nazywa się APR-Jarocin ( Akademia 

Piłkarska Reissa Jarocin ) 

Trenerami są Łukasz Łączny i Arkadiusz Kuczyński. 
 

- Jak często trenujesz? 
 

- Trenuje trzy razy w tygodniu. Wyjeżdżam też na mecze wyjazdowe w różne regiony Polski (Poznań, Lublin, 

Wrocław) zazwyczaj raz w tygodniu w sobotę lub w niedzielę. Jeśli jest liga, tych meczy jest więcej. 
 

- Czy udaje Ci się dzielić naukę z częstymi treningami? 
 

- Tak, ale muszę być bardzo dobrze zorganizowany. Nie jest tak łatwo pogodzić naukę z treningami, ale 

bardzo dużo pomagają mi rodzice. 
 

- Z jakiego Twojego osiągnięcia jesteś najbardziej zadowolony? 
 

- Najbardziej cieszę się z indywidualnego wyróżnienie w Jarocin Cup. 
 

- Kiedy ostatnio brałeś udział w zawodach i jak je wspominasz ? 
 

- Ostatni raz grałem w Turnieju o Puchar Prezesa PZPN. Zbigniewa Bońka. Turniej odbył się w Gnieźnie. 

Zajęliśmy 3 miejsce. To były bardzo trudne mecze. 
 

- Na jakiej pozycji grasz? 
 

- Gram na pozycji prawego obrońcy jak również lewy i prawy atak. 

Moją dominującą pozycją jest prawa obrona. 
 

- Czy masz jakieś konkretne marzenia związane z tym sportem? 
 

- Chciałbym dalej trenować, doskonalić się i grać w drużynie, z którą w przyszłości wygram Ligę Mistrzów. 
- Dziękuję za rozmowę.  W imieniu redakcji  życzę Ci spełnienia Twoich sportowych marzeń . 
                                                                                                                                            Wiktoria Łapacz 

Zdjęcie przedstawia W. Woldańskiego z pucharem 


